

កិច្ចការពារកុមារពីការរំលោភបំពាន៖ សម្រាប់មាតាបិតា និងអ្នកថែទាំ

ទទួលយកការពិត

ជាមនុស្សធំ យើងទាំងអស់គ្នាដើរតួនាទីដ៏សំខាន់ក្នុងកិច្ចការពារកុមារពីការរំលោភបំពាន។

ជាមាតាបិតា ឬអ្នកថែទាំអ្នកមានទទួលខុសត្រូវចម្បងដើម្បីការពារ និងថែរក្សាកូនរបស់អ្នកផ្ទាល់ ហើយផ្តល់ជំនួយគ្រប់គ្រងដើម្បីសាងសង់ទំនាក់ទំនងដែលមានសុវត្ថិភាព និងពោលពេញទៅដោយការគោរព។

អ្នកក៏ដើរតួនាទីដ៏សំខាន់ដែរក្នុងការកំណត់អត្តសញ្ញាណ និងការ ឆ្លើយតបចំពោះការរំលោភបំពានដែលគួរសង្ស័យនៅក្នុងសហគមន៍។ ការពិត វាអាចធ្វើឱ្យអ្នកជាប់ទោសបទឧក្រិដ្ឋ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានរាយការណ៍ពីការរំលោភបំពានខាង ផ្លូវភេទដែលគួរឱ្យសង្ស័យចំពោះកុមារ ។

ការរាយការណ៍ពីការរំលោភបំពាន

តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះប្រសិនបើខ្ញុំសង្ស័យថា កូនរបស់ខ្ញុំ បានត្រូវគេរំលោភបំពាន?

ប្រសិនបើអ្នកជឿជាក់ថា កូនរបស់អ្នកត្រូវបានគេរំលោភបំពាន ចូរទាក់ទងទៅប៉ូលីសវិចិត្រវិយាភ្លាម តាមរយៈស្ថានីយប៉ូលីសក្នុងតំបន់ ឬទូរស័ព្ទលេខ ០០០ ប្រសិនបើវាជាការបន្ទាន់។

តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះប្រសិនបើខ្ញុំសង្ស័យថា កុមារម្នាក់ផ្សេងទៀត បានត្រូវគេរំលោភបំពាន?

ប្រសិនបើអ្នកសង្ស័យថាកុមារម្នាក់បានត្រូវគេរំលោភបំពាន ឬប្រឈមនឹងការរំលោភបំពាន (ដូចជាប៉ះពាល់រាងកាយ អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ ឬក៏ត្រូវបានគេបោះបង់ចោល) អ្នកត្រូវរាយការណ៍ភ្លាមទៅក្រសួងសុខាភិបាល និងសេវាមនុស្សសាស្ត្រ (DHHS) ផ្នែកការពារកុមារ (សូមមើលព័ត៌មានទាក់ទងលំអិត នៅផ្នែកចុងក្រោយនៃក្រដាសព័ត៌មាននេះ)។

- ប្រសិនបើអ្នកសង្ស័យថាកុមារម្នាក់បានត្រូវគេរំលោភបំពានខាងផ្លូវភេទ អ្នកក៏ត្រូវតែរាយការណ៍ផងដែរដល់អ្នកថែទាំ ប៉ូលីសវិចិត្រវិយាភ្លាម។ អ្នកអាចជាប់បទឧក្រិដ្ឋប្រសិនបើអ្នកមិនបានរាយការណ៍អំពីរឿងនេះ។
- អ្នកគួរតែរាយការណ៍ សូម្បីតែអ្នកមិនសូវច្បាស់ក៏ដោយ។ វាជាកូនទាររបស់អ្នកដែលក្នុងការស៊ើបអង្កេតលើកង្វល់របស់អ្នក ហើយសំរេចថាវាមានសុវត្ថិភាព ឬយ៉ាងណានោះ។
- មាតាបិតា/អ្នកថែទាំ ជាញឹកញាប់មានតួនាទីការពារមិត្តភក្តិនៃ កូនរបស់ពួកគេផងដែរ។ ការធ្វើដូច្នោះ ដោយហេតុថាកុមារភាគច្រើនទំនងណាស់នឹងបើកបង្ហាញនូវបទពិសោធន៍របស់ខ្លួន អំពីការរំលោភបំពានទៅកាន់មិត្តភក្តិរបស់ពួកគេ ដែលជួនកាលមិត្តភក្តិនោះក៏យករឿងនោះ ទៅចែកចាយជាមួយមាតា បិតា/អ្នកថែទាំរបស់ពួកគេ។

- ប្រសិនបើកូនរបស់អ្នក និយាយប្រាប់អ្នកអំពីមិត្តភក្តិរបស់ពួកគេ ហើយអ្នកសង្ស័យថាកុមារនោះកំពុងត្រូវបានគេរំលោភបំពាន អ្នកគួរតែរាយការណ៍។ អ្នកអាចជាមនុស្សតែម្នាក់ប៉ុណ្ណោះដែលមានតួនាទីដើម្បីរាយការណ៍ ហើយការឆ្លើយតបរបស់អ្នកគឺសំខាន់ណាស់ក្នុងកិច្ចការពារសុវត្ថិភាពរបស់កុមារនោះ។

តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះ ប្រសិនបើខ្ញុំសង្ស័យថាកុមារម្នាក់កំពុងត្រូវបានគេរំលោភបំពាន ហើយអាចធ្លាក់ជាជនរងគ្រោះបាន ក៏ប៉ុន្តែបានប្រទានចោលរបាយការណ៍របស់ខ្ញុំ?

ប្រសិនបើអ្នកមានមូលដ្ឋានថ្មីដើម្បីជឿជាក់ថា កុមារម្នាក់កំពុងត្រូវគេរំលោភបំពាន អ្នកត្រូវធ្វើរបាយការណ៍មួយផ្សេងទៀតទៅ DHHS ផ្នែកការពារកុមារ ឬក៏ប៉ូលីសវិចិត្រវិយាភ្លាម។ គ្រប់របាយការណ៍ទាំងអស់គឺសំខាន់ណាស់ក្នុងកិច្ចការពារកុមារ ដោយហេតុថារបាយការណ៍នេះបង្កើតភ័ស្តុតាង និងជួយអាជ្ញាធរឱ្យយល់ច្បាស់ថែមទៀតអំពីគ្រោះថ្នាក់ដល់កុមារ។

តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះកូនរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើមានគេសង្ស័យថាកូនរបស់ខ្ញុំបានត្រូវគេរំលោភបំពាននៅសាលារៀន?

គ្រប់បុគ្គលិកសិក្សាទាំងអស់នៅសាលារៀនកូនរបស់អ្នកត្រូវ បានតម្រូវឱ្យរាយការណ៍ទៅ DHHS ផ្នែកការពារកុមារ ហើយក្នុងកាលៈទេសៈបន្ទាន់មួយចំនួន ត្រូវរាយការណ៍ទៅប៉ូលីសវិចិត្រវិយាភ្លាម។

សាលារៀនរបស់កូនអ្នក នឹងទាក់ទងមកអ្នកយ៉ាងឆាប់តាមដែលអាចធ្វើបាន លើកលែងតែ DHHS ផ្នែកការពារកុមារ ឬប៉ូលីសវិចិត្រវិយាភ្លាម បានប្រាប់មិនឱ្យធ្វើដូច្នោះ។

នៅកន្លែងណាដែលសមគួរ សាលារៀននឹងធ្វើការជាមួយអ្នក ដើម្បីឱ្យប្រាកដថាកូនរបស់អ្នកត្រូវបានផ្តល់នូវការផ្គត់ផ្គង់ ដែលអាចរួមទាំងការបញ្ជូនទៅកាន់អ្នកវិជ្ជាជីវៈផ្នែកសុខុមាលភាព។

តើពេលណាដែលត្រូវបានចាត់ទុកថាជាបទឧក្រិដ្ឋ ចំពោះការមិនបានរាយការណ៍ពីករណីសង្ស័យរំលោភបំពាន?

មនុស្សធំទំនងណាម្នាក់អាចប្រឈមនឹងទោសឧក្រិដ្ឋ ប្រសិនបើគេជឿជាក់ថាមនុស្សម្នាក់ផ្សេងទៀតបានប្រព្រឹត្តបទល្មើសផ្លូវភេទ លើកុមារអាយុក្រោម១៦ឆ្នាំ ហើយមនុស្សនោះមិនរាយការណ៍ពីព័ត៌មាននេះដល់ប៉ូលីស។

ការពិតអំពីការរំលោភបំពានកុមារ

តើអ្វីទៅជាការរំលោភបំពានកុមារ?

ការរំលោភបំពានកុមារ៖

- អាចរួមបញ្ចូលទាំងការរំលោភបំពានផ្លូវកាយ ការរំលោភបំពានផ្លូវភេទ ការបង្ខាំងទុក ជួញដូរផ្លូវភេទ ការធ្វើឱ្យគ្រោះថ្នាក់ដល់ផ្លូវចិត្ត និងអារម្មណ៍ ការបោះបង់ចោល ឬក៏អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារជាដើម។
- មិនចាំបាច់តែប៉ះពាល់ដល់រាងកាយ ឬក៏ប្រើកំលាំងទេ (ឧទាហរណ៍ ការរំលោភបំពានផ្លូវភេទអាចរាប់បញ្ចូលទាំងការនិយាយទៅកាន់កុមារម្នាក់ តាមរបៀបរូមភេទជាក់ស្តែងផងដែរ)
- អាចត្រូវបានរំលោភបំពានដោយសហជីកណាមួយនៃសហគមន៍ រួមទាំងអ្នកនៅក្នុងគ្រួសាររបស់កុមារ ឬក៏អ្នកដែលនៅតាមទីកន្លែងសាលារៀនផងដែរ។

របួសផ្លូវចិត្តដែលកើតឡើងពីការរំលោភបំពានកុមារ អាចជះឥទ្ធិពលយ៉ាងខ្លាំងដល់ការលូតលាស់ និងសុខុមាលភាពរបស់កុមារ។ នេះជាមូលហេតុដ៏សំខាន់ដែលយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវឆ្លើយតបគ្នាម្នាមៗ ទៅគ្រប់ទិសទីនៃករណីសង្ស័យរំលោភ។

តើអ្វីទៅជាសញ្ញាដែលបញ្ជាក់ថា កុមារម្នាក់បានត្រូវបានគេរំលោភបំពាន?

មានការបង្ហាញឱ្យឃើញខាងផ្លូវកាយ និងផ្លូវចិត្តមួយចំនួននៃការរំលោភបំពានកុមារ។

សំខាន់បំផុត អ្នកត្រូវធ្វើសកម្មភាពភ្លាមៗ ប្រសិនបើអ្នកកត់សំគាល់ថាមានអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យអ្នកបង្កើតជំនឿដោយសមហេតុផលថាកុមារម្នាក់ត្រូវបាន ឬប្រឈមនឹងការរំលោភបំពានរួមមាន (ក៏ប៉ុន្តែមិនកំណត់ត្រឹមនេះឡើយ)៖

- ការផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងអាកប្បកិរិយាមួយរបស់កុមារ (ឧទាហរណ៍ ការចុះអន់ថយ ចរិតអន់ថយ ឬមានអាកប្បកិរិយារួមភេទមិនទាន់គ្រប់អាយុ)
- សញ្ញាបង្ហាញនៅលើរាងកាយនៃការរំលោភបំពាន (ឧទាហរណ៍ ស្នាមដាំដែលមិនអាចពន្យល់ប្រាប់បាន ស្នាមវាយ សញ្ញាជាច្រើន នៃការខ្វះអាហារូបត្ថម្ភ)
- ទំនាក់ទំនងមិនសមរម្យរវាងមនុស្សធំ និងកុមារ (ឧទាហរណ៍ ការប៉ះពាល់រាងកាយដោយមិនសមរម្យ ការឱ្យអំណោយដែលគ្មានការពន្យល់ ឬការទាក់ទងតាមអ៊ីម៉ែល/ទូរស័ព្ទ)

តួនាទីរបស់សាលារៀន

តើសាលារៀនត្រូវឆ្លើយតបដូចម្តេច ចំពោះករណីសង្ស័យការរំលោភបំពានកុមារ?

គ្រប់បុគ្គលិកសិក្សានៃសាលាក្នុងរដ្ឋវិចិត្រវិយ៉ា មានកាតព្វកិច្ចឆ្លើយតបទៅនឹងគ្រោះថ្នាក់ឬការមន្ទិលសង្ស័យណាមួយនៃការរំលោភបំពានកុមារ ដូចគ្នាសបញ្ជាក់ខាងក្រោមនេះ៖

១. ឆ្លើយតបទៅក្នុងការប្រឆាំង

ដោះស្រាយសេចក្តីត្រូវការផ្នែកសុខភាព និងសុវត្ថិភាពណាមួយ ជាបន្ទាន់ (ឧទាហរណ៍ ផ្តល់ការសង្គ្រោះបឋម ឬទាក់ទងសេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់)

២. ជួនដំណឹងទៅអាជ្ញាធរ

រាយការណ៍ពីជំនឿដោយសមហេតុផល ដែលថាកុមារម្នាក់ត្រូវបាន ឬប្រឈមនឹងការរំលោភបំពាន ទៅ DHHS ផ្នែកការពារកុមារ ឬប៉ូលីសវិចិត្រវិយ៉ា។

៣. ទាក់ទងមាតាបិតា/អ្នកថែទាំក្នុងពេលដំបូង

ទាក់ទងមាតាបិតា/អ្នកថែទាំពេលណាទទួលបានដំបូន្មានពីអាជ្ញាធរថាវាមានសុវត្ថិភាព និងសមស្របដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។

បុគ្គលដែលជាមាតាបិតា/អ្នកថែទាំ នឹងដើរតួដ៏សំខាន់ក្នុងការផ្គត់ផ្គង់កូនរបស់ពួកគេទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ សាលារៀននឹងត្រូវបានណែនាំមិនឱ្យទាក់ទងទៅមាតាបិតា/អ្នកថែទាំ នៅក្នុងកាលៈទេសៈទាំងឡាយណាដែលអាចរារាំងដល់ការស៊ើបអង្កេត ឬធ្វើឱ្យកុមារស្ថិតនៅចំពោះគ្រោះថ្នាក់ខ្លាំងជាងមុន។

៤. ផ្តល់ការផ្គត់ផ្គង់ជាបន្ត ដល់កុមារដែលរងគ្រោះដោយការរំលោភបំពាន

ផ្តល់ការផ្គត់ផ្គង់ដ៏សមរម្យដល់កុមារទាំងអស់ ដែលរងគ្រោះដោយការរំលោភបំពាន។ ការផ្គត់ផ្គង់ទាំងនេះទំនងជារួម បញ្ចូលទាំងការផ្តល់ប្រឹក្សាពីអ្នកមានវិជ្ជាជីវៈ។ ការផ្គត់ផ្គង់ជាបន្តដល់កុមារ នឹងត្រូវបានរៀបចំជាឯកសារនៅក្នុង *វិធានការផ្គត់ផ្គង់សិស្ស*។

សកម្មភាពទាំងនេះត្រូវបានគូសបញ្ជាក់លើអតិថិជនបន្ថែមទៀតក្នុង *ការកំណត់បញ្ជា និងការឆ្លើយតបទៅគ្រប់ទិសទីនៃការរំលោភបំពាន នៅក្នុងសាលារៀនរដ្ឋវិចិត្រវិយ៉ា*។

តើបុគ្គលិកសិក្សានៅសាលារៀនរបស់កូនខ្ញុំ ត្រូវបានតម្រូវឱ្យរាយការណ៍អំពីការរំលោភបំពានកុមារឬទេ?

ប្រាកដណាស់ - គ្រប់បុគ្គលិកសិក្សានៃសាលារៀនរបស់កូនអ្នក ត្រូវបានតម្រូវដោយច្បាប់ដើម្បីរាយការណ៍ពីជំនឿដោយសមហេតុផលថាកុមារម្នាក់ត្រូវបាន ឬប្រឈមនឹងការរំលោភបំពាន។

ក្នុងកាលៈទេសៈខ្លះ វាអាចជាបទឧក្រិដ្ឋចំពោះបុគ្គលិកសិក្សា ដែលមិនបានរាយការណ៍អំពីករណីរំលោភបំពានកុមារទៅអាជ្ញាធរ។

កិច្ចការពារកូនរបស់ខ្ញុំ

តើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបានខ្លះ ដើម្បីជួយអប់រំ និងការពារកូនរបស់ខ្ញុំពីការរំលោភបំពាន?

និយាយជាមួយកូនរបស់អ្នក ហើយប្រាកដថាកូនរបស់អ្នកដឹងថាគ្មាននរណាម្នាក់ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើការគំរាមកំហែង ធ្វើឱ្យឈឺចាប់ ឬក៏ប៉ះពាល់ពួកគេ ដែលធ្វើឱ្យពួកគេមានអារម្មណ៍មិនល្អនោះឡើយ។

រាល់ទំនាក់ទំនងទាំងអស់ ត្រូវពោរពេញដោយការគោរព ហើយគ្មាននរណាម្នាក់គួរបញ្ចេញអាកប្បកិរិយាដែលធ្វើឱ្យពួកគេមានអារម្មណ៍ភ័យខ្លាច និងគ្មានសុវត្ថិភាពនោះទេ។

សាលារៀនរបស់កូនអ្នក និងផ្គត់ផ្គង់កូនរបស់អ្នកផងដែរដើម្បីរៀនសូត្រពីសិទ្ធិដើម្បីទទួលបានការគោរព និងសុវត្ថិភាព។ សាលារៀនរដ្ឋវិចិត្រវិយ៉ាកំពុងបង្រៀនពីកម្មវិធី *ទំនាក់ទំនងដែលពោរពេញដោយការគោរព* ដែលផ្សព្វផ្សាយពីអាកប្បកិរិយា និងឥរិយាបថវិជ្ជមាន ហើយមានគោលបំណងក្នុងការបង្ការអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ។

តើគួរនិយាយពីអ្វីខ្លះ នៅពេលខ្ញុំពន្យល់កូនរបស់ខ្ញុំអំពីសុវត្ថិភាព?

មានកិច្ចការខ្លះៗដែលអ្នកអាចធ្វើបាននៅផ្ទះ ដើម្បីសាងសង់ការយល់ដឹងរបស់កូនអ្នកអំពីទំនាក់ទំនងដែលមានសុវត្ថិភាព និងពោរពេញដោយការគោរព រួមមាន៖

- និយាយជាចំហជាមួយកូនរបស់អ្នកអំពីអារម្មណ៍ និងទំនាក់ទំនងរបស់ពួកគេ
- ឱ្យប្រាកដថាពួកគេយល់ដឹងថាអ្នកនឹងស្តាប់ ហើយចាត់វិធានការ ប្រសិនបើពួកគេមានកង្វល់ពីនរណាម្នាក់ដែលកំពុងតែប្រព្រឹត្តមកលើពួកគេដោយរបៀបណាមួយ
- ប្រើប្រាស់ឈ្មោះត្រឹមត្រូវនៃផ្នែកផ្សេងៗរបស់រាងកាយ ហើយសន្មតាភាសាដែលត្រូវសមនឹងអាយុរបស់កុមារ អំពីការប៉ះពាល់ និងសកម្មភាពផ្លូវភេទ
- ចូរឱ្យកូនរបស់អ្នកដឹងថាមនុស្សធំមិនត្រូវធ្វើឱ្យមានគ្រោះថ្នាក់ ឬធ្វើអ្វីក្នុងលំនាំធម្មតាទជាមួយកុមារណាម្នាក់ឡើយ។

ការរក្សាកុមារឱ្យមានសុវត្ថិភាពនៅក្រៅផ្ទះ ឬក្រៅសាលារៀន

អ្នកដើរតួដ៏សំខាន់មួយក្នុងការធានាថា កូនរបស់អ្នកកំពុងចំណាយពេលនៅទីកន្លែងដែលមានសុវត្ថិភាព។

ក្នុងរដ្ឋវិចិត្រវិយ៉ា មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលកំពុងធ្វើការជាមួយកូនរបស់អ្នក ដូចជាអ្នកបង្ហាត់ និងគ្រូបង្រៀនត្រូវត្រៀមតម្រូវឱ្យមានការឆែកឆេងពិនិត្យដើម្បីធ្វើការជាមួយកុមារបច្ចុប្បន្ន។

អ្នកអាចចង់ពិនិត្យមើលបុគ្គលិក ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្តណាម្នាក់ដែលកំពុងចំណាយពេលជាមួយកូនរបស់អ្នកក្រៅម៉ោងសាលា និងនៅចុងសប្តាហ៍ ថាពួកគេមានការឆែកឆេងពិនិត្យដើម្បីធ្វើការជាមួយកុមារដែរឬទេ។

ប្រសិនបើអ្នកគិតថា អ្នកអាចត្រូវការជំនួយខ្លះៗដើម្បីរកកូនរបស់អ្នកឱ្យផុតពីគ្រោះថ្នាក់ និងផ្គត់ផ្គង់ការអភិវឌ្ឍន៍ដែលមានសុខភាពល្អរបស់ពួកគេ វាជាការសំខាន់ដែលអ្នកត្រូវស្វែងរកជំនួយខ្លះៗ។ ចូលមើល Better Health Channel របស់រដ្ឋាភិបាលវិចិត្រវិយ៉ា សម្រាប់ព័ត៌មានស្តីពីការស្វែងរកការផ្គត់ផ្គង់។ ចូលមើលរូបសាយ

www.betterhealth.vic.gov.au.





ព័ត៌មានបន្ថែម

តើខ្ញុំអាចទៅរកព័ត៌មានបន្ថែម និងការផ្គត់ផ្គង់នៅទីណា?

អ្នកអាចទាក់ទង DHHS ផ្នែកការពារកុមារ ឬប្តូរលិខិតវិចិត្រវិយ៉ា ដោយផ្ទាល់ដើម្បីពិភាក្សា ពីកង្វល់ណាមួយដែលអ្នកមានអំពីសុខុមាលភាពរបស់កុមារម្នាក់ (សូមមើលព័ត៌មានទាក់ ទងលំអិតនៅទំព័រចន្លាប់)

ប្រសិនបើអ្នកមានកង្វល់ណាមួយអំពីកូនរបស់អ្នក ឬកុមារដទៃទៀតនៅសាលារៀនរបស់ កូនអ្នក សូមពិភាក្សាជាមួយនាយកសាលា ឬបុគ្គលិកសិក្សានៅសាលារៀនអំពីកង្វល់របស់ អ្នក។ អ្នកអាចលើកយកបញ្ហានេះជាមួយ DHHS ផ្នែកការពារកុមារ និងប្តូរលិខិត វិចិត្រវិយ៉ា។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមពីទីកន្លែងដែលត្រូវទៅរកការផ្គត់ផ្គង់ ដើម្បីរក្សាកូនរបស់អ្នកឱ្យច្រូច ផុតពីការរលីចាប់ សូមចូលមើល Better Health Channel របស់រដ្ឋាភិបាល វិចិត្រវិយ៉ា៖ www.betterhealth.vic.gov.au

For more information on:

- តួនាទីរបស់សាលារៀនកូនអ្នកក្នុងការបង្ការ និងគ្រប់គ្រង ការរំលោភបំពានកុមារ៖ www.education.vic.gov.au/protect
- សញ្ញាបង្ហាញនៃការរំលោភបំពាន បើកចូលបសាយ www.education.vic.gov.au/protect

ប្រសិនបើអ្នកមានកង្វល់ ឬមិនប្រាកដច្បាស់អំពីការឆ្លើយតប របស់សាលារៀនអ្នក និង/ ឬមានបំណងចង់និយាយទៅកាន់ នរណាម្នាក់ក្រៅសាលារៀន សូមទាក់ទង៖

- ការិយាល័យប្រចាំភូមិភាគ សាលារៀនរដ្ឋវិចិត្រវិយ៉ា៖ www.education.vic.gov.au/about/contact/Pages/regions.aspx
- ការិយាល័យអប់រំកាតូលិក សាលាកាតូលិកក្នុងតំបន់៖ www.cecv.catholic.edu.au/About-Us/Dioceses
- សាលារៀនឯករាជ្យរដ្ឋវិចិត្រវិយ៉ា៖ www.is.vic.edu.au/who-we-are/contact-us/

ព័ត៌មានទាក់ទង

សេវាខេត្ត

ប៉ូលីសវិចិត្រីយ៉ា	000
ក្រសួងសុខាភិបាល និងសេវាមនុស្សសាស្ត្រ (DHHS) ផ្នែកការពារកុមារ	131 278
ក្រសួងអប់រំ និងហ្វឹកហ្វឺន អង្គការសេវាផ្នែកសន្តិសុខ	(03) 9589 6266

ក្រសួងអប់រំ និងហ្វឹកហ្វឺន

អង្គការសេវាផ្នែកសន្តិសុខ	(03) 9589 6266
អង្គការពលកម្មកសិកម្ម និងការងារឡើងវិញរបស់សិស្ស	(03) 9637 2934
	(03) 9637 2487
សាលាផ្នែកច្បាប់	(03) 9637 3146
កម្មវិធីជំនួយបុគ្គលិក	1300 361 008
សុខភាពបុគ្គលិក	(03) 9637 2395
សាលាចរិយាមាយាទបុគ្គលិក	(03) 9637 2595
អង្គការរៀនរយ	(03) 9637 3601
សាលាអន្តរជាតិ	(03) 9651 3976
សាលាផ្នែកទំនាក់ទំនង	(03) 9637 2871

ការអប់រំកាតូលិក

តំបន់កាតូលិកនៃក្រុងម៉ែលបឺន៖ <ul style="list-style-type: none"> ■ ការិយាល័យចរិយាមាយាទ សីលធម៌ផ្នែកវិជ្ជាជីវៈ និងការស៊ើបអង្កេត ■ សេវាផ្នែកច្បាប់ ■ ខ្សែទូរស័ព្ទផ្តល់ព័ត៌មានផ្នែកសុខុមាលភាពសិក្សា ■ អង្គការផ្នែកទំនាក់ទំនងនិងទីផ្សារ (ទីប្រឹក្សាប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ) 	(03) 9267 0228
តំបន់កាតូលិកនៃ Sale	(03) 5622 6600
តំបន់កាតូលិកនៃ Ballarat	(03) 5337 7135
តំបន់កាតូលិកនៃ Sandhurst	(03) 5443 2377

សាលារៀនឯករាជ្យ

សាលារៀនឯករាជ្យរដ្ឋវិចិត្រីយ៉ា	(03) 9825 7200
-------------------------------	----------------

ភូមិភាគ

ខាងជើងរៀនខាងកើតរដ្ឋវិចិត្រីយ៉ា	
ការសាកសួរទូទៅ	1300 333 231
ការិយាល័យ Benalla	(03) 8392 9500
ការិយាល័យ Glen Waverley	(03) 8392 9300
ខាងជើងរៀនខាងលិចរដ្ឋវិចិត្រីយ៉ា	
ការិយាល័យ Bendigo	(03) 5337 8444
ការិយាល័យ Coburg	(03) 9488 9488
ខាងត្បូងរៀនខាងកើតរដ្ឋវិចិត្រីយ៉ា	
ការិយាល័យ Dandenong	(03) 8765 5600
ការិយាល័យ Moe	(03) 5127 0400
ខាងត្បូងរៀនខាងលិចរដ្ឋវិចិត្រីយ៉ា	
ការសាកសួរទូទៅ	1300 333 232
ការិយាល័យ Ballarat	(03) 5337 8444
ការិយាល័យ Footscray	(03) 8397 0300
ការិយាល័យ Geelong	(03) 5225 1000
ការិយាល័យ Horsham	(03) 5310 5300
ការិយាល័យ Warrnambool	1300 333 232

ក្រសួងសុខាភិបាល និងសេវាមនុស្សសាស្ត្រ ផ្នែកការពារកុមារ

ភូមិភាគ	តំបន់សាលាសង្កាត់ (LGAs)	លេខទូរស័ព្ទ
តំបន់សាលាសង្កាត់ LGAs ប៉ែកខាងជើង និងខាងលិច	Banyule, Brimbank, Darebin, Hobsons Bay, Hume, Maribyrnong, Melbourne, Melton, Moonee Valley, Moreland, Nillumbik, Whittlesea, Wyndham, Yarra.	1300 664 977
តំបន់សាលាសង្កាត់ LGAs ប៉ែកខាងកើត	Boroondara, Knox, Manningham, Maroondah, Monash, Whitehorse, Yarra Ranges.	1300 360 391
តំបន់សាលាសង្កាត់ LGAs ប៉ែកខាងត្បូង	Bayside, Cardinia, Casey, Frankston, Glen Eira, Greater Dandenong, Kingston, Mornington Peninsula, Port Phillip, Stonnington.	1300 655 795
តំបន់សាលាសង្កាត់ LGAs ទីជនបទ និងតាមភូមិភាគ ប៉ែកខាងលិច	Ararat, Ballarat, Golden Plains, Hepburn, Hindmarsh, Horsham, Moorabool, Northern Grampians, Pyrenees, West Wimmera, Yarriambiack, Colac-Otway, Corangamite, Glenelg, Greater Geelong, Moyne, Queenscliffe, Southern Grampians, Surf Coast, Warrnambool.	1800 075 599
តំបន់សាលាសង្កាត់ LGAs ទីជនបទ និងតាមភូមិភាគ ប៉ែកខាងជើងឆៀងខាងលិច	Buloke, Campaspe, Central Goldfields, Gannawarra, Greater Bendigo, Loddon, Macedon Ranges, Mildura, Mount Alexander, Swan Hill.	1800 675 598
តំបន់សាលាសង្កាត់ LGAs ទីជនបទ និងតាមភូមិភាគ ប៉ែកខាងត្បូងឆៀងខាងកើត	Alpine, Benalla, Greater Shepparton, Indigo, Mansfield, Mitchell, Moira, Murrindindi, Strathbogie, Towong, Wangaratta, Wodonga.	1800 650 227
តំបន់សាលាសង្កាត់ LGAs ទីជនបទ និងតាមភូមិភាគ ប៉ែកខាងកើត និងខាងជើងឆៀងខាងកើត	Bass Coast, Baw Baw, East Gippsland, Latrobe, South Gippsland, Wellington.	1800 020 202

Child First

Alpine	1800 705 211
Ararat	1300 783 341
Ballarat	1300 783 341
Banyule	(03) 9450 0955
Bass Coast	(03) 5662 5150
Baw Baw	1800 339 100
Bayside	1300 367 441
Benalla	1800 705 211
Boroondara	1300 762 125
Brimbank	1300 138 180
Buloke	1300 665 218
Campaspe	1800 260 338
Cardinia	(03) 9705 3939
Cardinia - ក្រសួង និងកុមារជនជាតិដើម	(03) 9794 5973
Casey	(03) 9705 3939
Casey - ក្រសួង និងកុមារជនជាតិដើម	(03) 9794 5973
Central Goldfields	1800 260 338
Colac-Otway	(03) 5232 5500
Corangamite	(03) 5232 5500
Darebin	(03) 9450 0955
East Gippsland	(03) 5152 0052
Frankston	1300 721 383
Gannawarra	1300 665 218
Glen Eira	1300 367 441
Glenelg	1300 543 779
Golden Plains	1300 783 341
Greater Bendigo	1800 260 338
Greater Dandenong	(03) 9705 3939
Greater Dandenong - ក្រសួង និងកុមារជនជាតិដើម	(03) 9794 5973
Greater Geelong	1300 551 948
Greater Shepparton	1300 854 944
Hepburn	1300 783 341
Hindmarsh	1800 195 114
Hobson's Bay	1300 775 160
Horsham	1800 195 114
Hume	1300 786 433
Indigo	1800 705 211
Kingston	1300 367 441
Knox	1300 369 146
La Trobe	1800 339 100
Loddon	1800 260 338
Macedon Ranges	1800 260 338

Manningham	1300 762 125
Mansfield	1800 705 211
Maribyrnong	1300 775 160
Maroondah	1300 369 146
Melbourne	1300 775 160
Melton	1300 138 180
Mildura	1300 625 533
Mitchell	1800 663 107
Moir	1300 854 944
Monash	1300 762 125
Moonee Valley	1300 775 160
Macedon Ranges	1300 783 341
Moorabool	1300 786 433
Moreland	1300 721 383
Mornington Peninsula	1800 260 338
Mount Alexander	1300 543 779
Moyne	1800 663 107
Nillumbik	(03) 9450 0955
Northern Grampians	1800 195 114
Port Phillip	1300 367 441
Pyrenees	1300 783 341
Queenscliff	1300 551 948
South Gippsland	(03) 5662 5150
Southern Grampians	1300 543 779
Stonnington	1300 367 441
Strathbogie	1300 854 944
Surf Coast	1300 551 948
Swan Hill	1300 665 218
Towong	1800 705 211
Wangaratta	1800 705 211
Warrnambool	1300 543 779
Wellington	(03) 5144 7777
West Wimmera	1800 195 114
Whitehorse	1300 762 125
Whittlesea	(03) 9450 0955
Wodonga	1800 705 211
Wyndham	1300 775 160
Yarra	(03) 9450 0955
Yarra Ranges	1300 369 146
Yarriambiak	1800 195 114

Other Services

មជ្ឈមណ្ឌល ដាំនិងការបំពានផ្លូវភេទ (CASA) — និងខ្សែទូរស័ព្ទពិគ្រោះ និងការផ្គត់ផ្គង់ក្នុងគ្រួសារ 1800 806 292	1800 806 292
Australian Childhood Foundation (មូលនិធិកុមារភាពអូស្ត្រាលី)	1800 176 453
Children’s Protection Society (សង្គមការពារកុមារ)	(03) 9450 0900
Child Wise	(03) 9695 8900
Vic Aboriginal Education Association (សមាគមអប់រំជនជាតិដើម រដ្ឋវិចតូរីយ៉ា)	(03) 9481 0800
Child Safety Commission (គណៈកម្មការសុវត្ថិភាពកុមារ)	1300 782 978
Office of the Children’s eSafety Commissioner (ការិយាល័យស្នងការ សុវត្ថិភាពកុមារ)	1800 880 176
Victorian Aboriginal Child Care Agency (VACCA) (ភ្នាក់ងារថែទាំកុមារជន ជាតិដើមរដ្ឋវិចតូរីយ៉ា)	(03) 9287 8800
Victorian Aboriginal Community Controlled Health Organisation (VACCHO) (អង្គការគ្រប់គ្រងសុខភាពសហគមន៍ ជនជាតិដើមរដ្ឋវិចតូរីយ៉ា)	(03) 9411 9411

ស្ថាប័នផ្តល់សេវាព្យាបាលឥរិយាបថរំលោភបំពានខាងផ្លូវភេទ៖

Aust Childhood Foundation (មូលនិធិកុមារភាពអូស្ត្រាលី)	(03) 9874 3922
Children’s Protection Society	(03) 9450 0900
Berry St	(03) 5822 8100
សេវាផ្គត់ផ្គង់ការរំលោភបំពានខាងផ្លូវភេទ តំបន់ Mallee	(03) 5025 5400
South Eastern CASA	(03) 9928 8741
Ballarat CASA	(03) 5320 3933
Barwon CASA	(03) 5222 4318
Campaspe CASA	(03) 5441 0430
Gippsland CASA	(03) 5134 3922
Goulburn Valley CASA	(03) 5831 2343
Upper Murray CASA	(03) 5722 2203
Wimmera CASA	(03) 5381 9270

